

■ 用途 Applications

本载熔件（手柄）适用于各种尺码的刀型触头熔断体在相应底座上装卸之用。交流50Hz，额定绝缘电压至1000V。具有绝缘可靠、使用安全、操作灵活方便等优点。

The fuse carrier is used for loading and unloading on corresponding base for knife type contact fuse links of various sizes in AC 50Hz and rated insulate up to 1000V. It is featured with reliable insulating, safe using and flexible operation and so on.

■ 结构特点 Design Features

载熔件由搭扣、按钮、挡板、手柄等组成。RT16型载熔件搭扣分三挡尺寸，分别载扣尺码为NH000~NH4 的熔断体；RT0型载熔件专用于RT0熔断体的装卸。

The fuse carrier is made up of catching holes, push button, guard and handle. There are three positions for the catching holes of RT16 fuse carrier, respectively for NH000~NH4 fuse links, RT0 fuse carrier special for the assemble and unassemble of RT0 fuses links.

■ 基本数据 Basic Data

产品型号、额定绝缘电压、外形尺寸见图11.1~11.2及表 11。

The model, rated voltage and outline dimension are shown in Figures 11.1~11.2 and Table 11.

序号 No.	产品型号 Models	额定绝缘电压 (V) Rated insulation voltage	图号 Fig.	外形尺寸 Outline dimension				重量(g) Weight
				A1	B1	B2	H	
D0166	RT0	1000	11.2	70	67	128	60	225

